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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-10/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  23. veljače 2015. 

                       
ZAPISNIK 

S 4. SJEDNICE VMO DRENOVA 
 

4. sjednica VMO Drenova održana je  23. veljače 2015. godine u 18.30 sati. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Damir Popov, predsjednik VMO 
- Robert Štefan, zamjenik predsjednika VMO 
- Aleksandar Bulog, član VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Nenad Mance, član VMO 
- Tomislav Vukušić, član VMO 
- Stanko Vunić, član VMO 
- Dolores Linić, tajnica MO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice  VMO Drenova: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO. Predložen je sljedeći 
 
 

DNEVNI RED 
1. Proširenje mreže sanitarne kanalizacije i vodovoda u nadležnosti KD Vodovod i 

kanalizacija  
2. Problematika autobusnog okretišta linije 11 na Lokvi 
3. Problematika liječenja narkomana na Drenovi 
4. Pristupni put Ulica Kampanja  - odgovor OGU za urbanizam  
5. Drenovski list – formiranje Pododbora za kulturu i uredništva lista 
6. Razno - informacije i zamolbe građana 

 
 

Dnevni red  prihvaćen je jednoglasno, bez primjedbi. 
 

AD 1 
Vijeće je upoznato s proširenjem mreže sanitarne kanalizacije i vodovoda u nadležnosti KD 
Vodovod i kanalizacija koja će u skoro vrijeme započeti na području MO Drenova putem obavijesti, 
održanog zajedničkog sastanka u VIK-u, kao i iz objava u medijima,. 
S obzirom na najavljene opsežne zahvate, kako vremenski, tako i prostorno, Vijeće MO Drenova 
zanima da li se u planirane trase, odnosno iskope namjerava ugraditi i druga komunalna 
infrastruktura kao što je ugradnja plinskih instalacija, optičkih kabela, HT-ovih linija, HEP-ovih 
instalacija i sličnih instalacija ostalih komunalnih i trgovačkih društava. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je donijelo odluku obratiti se nadležnom Komunalnom sustavu sa zahtjevom 
za ugradnjom integrirane komunalne infrastrukture kako ne bi naknadno došlo do 
prekopavanja netom saniranih javnih površina.  
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AD 2 
Vijeće se obratilo nadležnom Komunalnom sustavu i KD Autotrolej s problematikom autobusnog 
okretišta na Lokvi. Kako linija 11 prometuje do Saršona radi okretanja autobusa a građane ostavlja 
na zadnjoj stanici kod Doma na Lokvi Vijeće je predložilo sljedeće: liniju 11 produžiti do Saršona i 
ukinuti okretište na Lokvi. Ako taj prijedlog nije moguće ostvariti, predlaže se okretište realizirati u 
Ulici svetog Jurja, na lokaciji Brdo.  
 
Zaključak:  

 Potrebno je uputiti požurnicu nadležnim službama u svrhu što skorijeg rješavanja 
problema okretišta linije 11.  

 
 
AD 3 
 
Vijeću MO Drenova obratili su se građani s problemom liječenja ovisnika  na Drenovi u ordinaciji 
doktora Leonarda Bressana, u Ulici Ivana Žorža gdje se obavlja i funkcija primarne zdravstvene 
zaštite zbog čega dolazi do svakodnevnog uznemiravanja pacijenata i lokalnog stanovništva. 
Nedavno je ponovno došlo do eskalacije u samoj čekaonici, odnosno fizičkog obračuna trojice 
ovisnika. Neugodnih situacija je svakim danom sve više, Vijeće smatra da ne treba čekati 
događanje bilo kakve tragedije pa onda tražiti krivca za nastalu situaciju. Vijeće ne smatra ovisnike 
pacijentima drugog reda, niti nema namjeru vršiti segregaciju pacijenata već smatra da je to 
problem društva koji treba kompleksno sagledavati, odnosno učini sve kako bi se pružila 
odgovarajuća skrb svim pacijentima i osigurala sigurnost lokalnom stanovništvu, naročito onim 
najmlađima  
 
Zaključak:  

 Potrebno je uputiti apel nadležnom Ministarstvu zdravstva, te svim nadležnim 
institucijama u svrhu preseljenja ordinacije za liječenje ovisnika izvan prostora Doma 
zdravlja na Drenovi.  

 
 
AD 4 
Vijeće se obratilo OGU za urbanizam temeljem dopisa gospodina Smilovića o rješavanju 
pristupnog puta  - stepeništa od Ulice Kampanja do dvorišta Osnovne škole "Fran Franković putem 
prava dosjelosti. U odgovoru Odjela se navodi da se stjecanje prava vlasništva na zemljište 
dosjelošću rješava u sudskom postupku koji tužbom može pokrenuti svaka osoba koja smatra da 
je ispunila uvjete za stjecanje toga prava.  
 
Zaključak: 

 Odgovor Odjela za urbanizam Vijeće će proslijediti gospodinu Smiloviću.  
 
 
AD 5 
U okviru rada Vijeća MO Drenova predlaže se formiranje Pododbora za kulturu na sljedećoj 
sjednici sazivanjem potencijalnih članova. Vijeće je upoznato s osnovnim pravilima, odnosno 
glavnim smjernicama kreiranja sadržaja biltena MO. Planira se list štampati u mjesecu lipnju, 
odnosno srpnju uoči Dana Drenove.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je prihvatilo odluku o formiranju Pododbora za kulturu na sljedećoj sjednici.  
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AD 6 
 
6.1 Na upit gđe Ede Rafaj o postavljanju javne rasvjete na Humskom putu kod kućnog broja 14a, 
Vijeće će navedeni zahtjev uključiti u Plan komunalnih prioriteta za 2016. godinu.  
 
6.2  Dopis KD Čistoća o postavljanju mobilnih reciklažnih dvorišta Vijeće je primilo na znanje.  
 
6.3 Na traženje Odjela za poduzetništvo Vijeće je suglasno za produženje radnog vremena Caffe 
bara "Nota" i Caffe bara "11" u traženom vremenu s napomenom da razina buke iz objekata bude 
u skladu s propisima.  
 
6.4 Vijeće je uputilo zamolbu Odjelu gradske uprave za zdravstvo i Rijeka prometu za postavljanje 
obostranog rukohvata i izgradnju prilazne staze za invalida na adresi Fužinska ulica broj 51 
temeljem zahtjeva gospođe Borovac.  
 
6.5 Temeljem zahtjeva građana upućen je zahtjev Rijeka prometu za ponovno postavljanje 
prometnog ogledala na raskrižju Drenovskog puta i Ulice Brune Francetića koje je uklonjeno zbog 
oštećenja kod posljednjeg olujnog nevremena. Ogledalo će se ponovno postaviti zbog bolje 
prometne preglednosti.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 21.00 sat. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

                Dolores Linić                                                                     Damir Popov 

 

 

  

  
 


